
 

 

 
 
 

 
 
 

 כרם מהר"ל – ועד מקומי 

 18.09.22פרוטוקול ישיבה מיום 

 18.09.22: תאריך הישיבה

 דגן אוקו: ליאת אילון, אייל גונן, חברי ועד נוכחים

 פז -גל ברמטוב, עמית טירק חברי ועד נעדרים:

 מנהלת הקהילה   -אילנה בעלי תפקידים: 

 ביבה אילון, מיכל רוטברג, חגית לוין, לאה סורסקי, רונית מרגלית, אירית אפל.  :1מוזמנים בסעיף 

 

 נושאים לדיון:

 מוזמנים: ביבה אילון ופורום רווחה.  -שירותי הרווחה במושב .1

 אילנה. סולארי, מבנה המחסן, אירועים קרובים, דואר, תשתית סיבים למצלמות.-עדכונים שוטפים .2

 וסיכום שנה.מפגש מטה עם מטה  .3

 

 :החלטות

 חברות ועדת רווחה.בחלק זה של הישיבה נכחו  -שירותי הרווחה במושבא.  .1

 ןלנוכח חילופי , בין השארלוקה בחסראשר שרות  -חברות הפורום העלו את שאלת טיב שירותי הרווחה הניתנים במושב

 שנים אחרונות. 3עובדות סוציאליות ב 4-של כ

בשל הזדקנות האוכלוסייה, תקופת )בין השאר גדלים בשנים האחרונות ה ,צורכי הקהילההשירות הניתן אינו עונה על 

 ( וצרכים חדשים שעולים במושב. ,הקורונה 

לרבות פגישה עם סגן ראש המועצה  -לצרכים נסיונות לדבר עם המועצה על מנת לשפר את השירות שניתן ולהתאים אותו

 לא עלו יפה.   -רפי אבני, ומנהלת המחלקה דנה רובין

התחלפה שוב עו"סית. עוס"ית מחליפה    ,שיבוץ עובדת סוציאלית קבועה ומתן מענה מותאם לצרכיםלעל אף הבטחות 

 נכנסת באיחור רב ואף היא אינה זמינה. 

של טיפול פרטני דחוף  מקרים מס ארעו יאלית במושב אינם עולים יפה, וכן נסיונות לקבוע יום עבודה קבוע של עובדת הסוצ

 שנדרש בחודשים האחרונים ולא ניתן לו מענה ראוי.

חגים, יפנה הועד אל המועצה ואל  העד לאחר  בעניין זה  הועד קיבל החלטה כי אם לא יחול שינוי משמעותי  ,לנוכח זאת

 שהמושב ימצא עובדת סוציאלית מתאימה והרווחה תממן את עבודתה במושב.  בדרישהשירותי הרווחה 

+,תוך  60חברות הפורום העלו את הצורך והרצון בפעילות נוספת קהילתית לשכבת הגיל של  -ב. פעילות קהילתית במושב

כל יוזמה להרחיב את  ב ויתמוך הועד ציין כי ישמח( גון חנות יד שניה, בית קפה וכו.)כשימת דגש על פרויקטים קהילתיים 

 הפעילות הקהילתית לשכבת הגיל הזו ובכלל. 

 

 

 



 

 

 

  פתיחת חנות יד שניה במקלטאפשרות הציע הועד לקדם מיידית   ,מעשית

במידה ויווצר פורום שיוביל את העניין. עוד עדכן הועד על התקדמות היוזמות של את ז -עילי שיכול לשמש זמנית לצורך כך

במסגרת שיפוץ מבנה המחסן שמובילים בימים אלה הועד המקומי והאגודה )ת עתידיות לבית קפה פתיחת בר בכרם ותוכניו

 ( במשותף.

וכן יזמין אנשים המעוניינים   ,קהילתיים  -ועד קול קורא להקמת פורום לפרויקטים חברתיים וציאהוחלט כי לאחר החגים י

 ע הועד. והפרויקט בסילהוביל חנות יד שניה במושב, להציע את עצמם ולקדם את 

 -עדכונים שוטפים .2

ת ,והקשיים חבירה למועצה או התקשרות עם חברה מבצעלנוכח ההתכנות הקלושה של מעדכנים כי   -סולארי .א

. לנוכח זאת הוחלט להמתין  בשלב הנוכחי ירד מהפרק בפרויקט , החלק של קירוי המגרש -הסטטוטורים הקיימים

 באיזור זה מגרש ספורט נוסף ולשקול לצאת לפרויקט קירוי רחב יותר בעתיד.לתכנון עתידי המיועד להוסיף 

והצבת  סיום הפרויקט  בהצבת פאנלים סולארים על גגות בית העם/כנסת ובית הנוער.  הפרויקט יתמקדביצוע לפיכך 

 צפוי בתוך כחודשיים.הפאנלים 

הליך של מקודם ינוי הדרוש ועיצוב הפנים, וכן בשיתוף עם האגודה יצאנו לדרך עם ביצוע תכנון של הב -מבנה המחסן .ב

 בתוך כחודש. יסתיים מיד לאחר החגים ותכנית ראשונית תובא לאישורהראשוני, הוצאת היתר מהמועצה. שלב התכנון 

 במקביל יוגשו כל המסמכים הנדרשים לקבלת היתר בניה בועדה המקומית ויקודם התהליך מול המועצה.

עמן תהליך,  ליאת אילון קיימה  .פניות רלבנטיות של נערות תושבות המושב 2ים קיבלנו בעקבות הפניה לתושב -דואר .ג

"פ ( ע בעיקר בימי שישי)וארהשרות שניתן בדבתגבור , תחל לעבוד באופן חלקי נוגה לביא החגים   לאחרהוחלט כי ו

 בהמשך. ותפורסם לתושבים  מתכונת שתיקבע

לצורך חיבור  -מול חברת בזקמעדכנים כי בסיוע מני ברוך ואייל גונן בוצעה עבודת תכנון  -תשתית סיבים למצלמות .ד

 וזאת על מנת לאפשר תפעול מיטבי ויעיל שלהן. ,הפזורות במושב האבטחהתשתית סיבים למצלמות 

לביצוע העבודה ואספקת השירות  שלב זה קיבלנו הצעת מחיר מבזק  . בכמו כן בוצעו סיורים לתיאום העבודות בשטח

 ממתינים  לפתיחת ההזמנות באופן פורמלי ע"י בזק וביצוע העבודה. ואנו בהמשך. הצעה זו אושרה על ידינו 

   -אירועים קרובים .ה

 .21/9ומופע סטנד אפ ב 2הרמת כוסית, ספיד דייט קהילתי מס -ארוע ראש השנה .1

לחודש, הוא תואם עם מובילי המירוץ ומטעם   23ביום שישי מיועד לקרות -מירוץ אופניים ברא אפיק ישראל .2

 המושב מובילה את האירוע חני גיל ביחד עם דגן אוקו ורוכבים נוספים. צפוי אירוע חגיגי ומשמעותי. 

 -מפגש מטה עם מטה וסיכום שנה .3

 ויקבע לפי הלוז של המועצה. ,ידחה, יתבקש לקיימו בחודשי נובמבר דצמבר             

 

 

 , בברכה

 מנהלת קהילה  -ץאילנה אפללו פר

 ועד מקומי כרם מהרל


